
 
ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

 

VII скликання 

 

ПРОТОКОЛ  

 

12.06.2020                                        м. Черкаси                                            № 18 

   

засідання постійної комісії обласної ради  

з питань охорони здоров’я  

 

Всього членів комісій   - 12 

На засіданні присутні   - 7 
 

ПРИСУТНІ: 

голова комісії Парамонов В. В. 

секретар комісії Сілко Л. А. 

 

Члени комісії Баштан О. В., Похольчук Р. В., 

Судакевич В. Г., Уманець В. П., Федорук О. Л. 

 

ВІДСУТНІ члени комісії: Бачинська І. І., Бурсак О. В., Козак М. М., 
Мельник І. М., Павленко І. Ф.  

 

На засідання комісії запрошені:  

 

Боднар 

Роман Миколайович 

- голова Черкаської ОДА 

Кошова  

Лариса Миколаївна 

- начальник Управління охорони здоров’я 

Черкаської ОДА 

Кравченко  

Наталія Миколаївна 

- директор Департаменту фінансів Черкаської 

ОДА 

Стеценко 

Василь Борисович 

- директор Департаменту регіонального розвитку 

Черкаської ОДА 

 

У засіданні взяв участь перший заступник голови обласної ради 

Тарасенко Валентин Петрович 
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Порядок денний: 
 

1. Про  внесення  змін  до   рішення  обласної   ради  від 01.03.2019  

№ 29-30/VII «Про обласну програму «Трансплантація аутологічних 

гемопоетичних стовбурових клітин кісткового мозку та периферичної крові» 

на 2019-2023 роки»  

Доповідає: 

Кошова 

Лариса Миколаївна 

- начальник Управління охорони 

здоров’я Черкаської ОДА 

2. Про звіт про виконання обласного бюджету Черкаської області за І 

квартал 2020 року  

Доповідає: 

Кравченко 

Наталія Миколаївна 

- директор Департаменту фінансів 

Черкаської ОДА 

3. Про  внесення   змін  до   рішення обласної ради  від  20.12.2019   

№ 34-47/VII «Про обласний бюджет Черкаської області на 2020 рік»  

Доповідає: 

Кравченко 

Наталія Миколаївна 

- директор Департаменту фінансів 

Черкаської ОДА 

4. Про звіт за 2019 рік із проведення моніторингу виконання Плану 

реалізації Стратегії розвитку Черкаської області на період 2018 – 2020 роки  

Доповідає: 

Стеценко 

Василь Борисович 

- директор Департаменту регіонального 

розвитку Черкаської ОДА 

5. Про Стратегію розвитку Черкаської області на період 2021 – 2027 

роки  

Доповідає: 

Стеценко 

Василь Борисович 

- директор Департаменту регіонального 

розвитку Черкаської ОДА 

6. Про звіт голови Черкаської обласної державної адміністрації 

БОДНАРА Р.М. щодо виконання заходів, спрямованих на боротьбу з 

поширенням захворювання на COVID-19 та щодо розподілу фінансового 

ресурсу, спрямованого на покращення доріг в області (щодо виконання 

заходів, спрямованих на боротьбу з поширенням захворювання на COVID-19) 
Доповідає: 

Боднар 

Роман Миколайович 

- голова Черкаської ОДА 

7. Про хід виконання у 2019 році рішення обласної ради від 21.08.2015 

№ 42-5/VI  «Про  обласну  Програму   розвитку  паліативної  допомоги на  

2015-2020 роки»  
Доповідає: 

Кошова 

Лариса Миколаївна 

- начальник Управління охорони 

здоров’я Черкаської ОДА 
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8. Про хід виконання у 2019 році рішення обласної ради від 19.09.2014 

№ 34-5/VI «Про обласну програму «Надання медичної допомоги хворим 

нефрологічного профілю» на 2014-2017 роки» (продовжено до 31.12.2020, 

рішення обласної ради від 20.12.2019  № 34-53/VІI 

Доповідає: 

Кошова 

Лариса Миколаївна 

- начальник Управління охорони 

здоров’я Черкаської ОДА 

9. Про хід виконання у 2019 році рішення обласної ради від 16.12.2016 

№ 10-1/VІI «Про обласну цільову програму «Екстрена медична допомога 

Черкащини на 2017-2020 роки»  

Доповідає: 

Кошова 

Лариса Миколаївна 

- начальник Управління охорони 

здоров’я Черкаської ОДА 

10. Про хід виконання у 2019 році рішення обласної ради від 24.03.2017 

№ 13-6/VІI «Про обласну програму медикаментозного забезпечення хворих із 

трансплантованими органами на 2017-2020 роки»  
Доповідає: 

Кошова 

Лариса Миколаївна 

- начальник Управління охорони 

здоров’я Черкаської ОДА 

11. Про хід виконання у 2019 році рішення обласної ради від 16.10.2015 

№ 43-19/VI «Про регіональну Програму інформатизації сфери охорони 

здоров'я Черкаської області на 2015-2020 роки»  
Доповідає: 

Кошова 

Лариса Миколаївна 

- начальник Управління охорони 

здоров’я Черкаської ОДА 

 

1. СЛУХАЛИ: 

Кошову Л.М., яка повідомила членам комісії, що зміни, які пропонується 

внести до обласної програми «Трансплантація аутологічних гемопоетичних 

стовбурових клітин кісткового мозку та периферичної крові» на 2019-2023 

роки», підготовлені з метою забезпечення:  

- надання медичної допомоги більшій кількості пацієнтів, які 

потребують аутологічної трансплантації гемопоетичних стовбурових клітин;  

-  безперервності надання медичної допомоги хворим гематологічного 

профілю; 

-  зниження рівня захворюваності, інвалідності та смертності населення 

від злоякісних захворювань крові та лімфатичних вузлів; 

- збільшення тривалості та покращення якості життя хворих зі 

злоякісними захворюваннями крові та лімфатичних вузлів. 

Текст проєкту рішення додається до протоколу (додаток 1). 
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ВИРІШИЛИ:  

підтримати проєкт рішення «Про внесення змін до рішення обласної 

ради від 01.03.2019 № 29-30/VII» та рекомендувати до розгляду на пленарному 

засіданні обласної ради. 

 

Висновок № 18/1 додається до протоколу (додаток 2). 

 

«За» – 7,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосували» – 0. 

 

2. СЛУХАЛИ: 

Кравченко Н.М., яка повідомила членам комісії, що за I квартал 2020 

року до обласного бюджету надійшло 828 648,4 тис. грн., з них надходження 

до загального фонду склали 633 831,8 тис. грн., до спеціального фонду –

194 816,6 тис. грн. 

За рахунок власних надходжень бюджетних установ зі спеціального 

фонду обласного бюджету на заклади охорони здоров'я виділено 

511,0 тис. грн. 

Обсяг фінансування галузі охорони здоров’я, у порівнянні з аналогічним 

періодом минулого року, виріс на 46 862,2 тис. грн і склав 275 555,9 тис. грн. 

Текст звіту додається до протоколу (додаток 3). 

 

ВИРІШИЛИ:  

взяти до відома звіт про виконання обласного бюджету Черкаської 

області за І квартал 2020 року. 

 

Висновок № 18/2 додається до протоколу (додаток 4). 

 

«За» – 7,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосували» – 0. 

 

3. СЛУХАЛИ: 

Кравченко Н.М., яка повідомила, що проєкт рішення «Про внесення змін 

до рішення обласної ради від 20.12.2019 № 34-47/VII «Про обласний бюджет 

Черкаської області на 2020 рік» підготовлено з метою забезпечення 

ефективного використання коштів обласного бюджету шляхом включення 

додаткових трансфертів з державного та місцевих бюджетів та перерозподілу 

бюджетних призначень у межах затвердженого загального обсягу видатків та 

надання кредитів на 2020 рік. 

За рахунок зменшення призначень по Управлінню у справах сім’ї, 

молоді та спорту облдержадміністрації Управлінню охорони здоров’я 

облдержадміністрації виділяється 700,0 тис. грн для закупівлі засобів 

індивідуального захисту, медикаментів та паливо-мастильних матеріалів КНП 

«Обласний центр екстреної медичної допомоги та медицини катастроф 

Черкаської обласної ради».  
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Відповідно до Закону України «Про внесення змін до Закону України 

«Про Державний бюджет України на 2020 рік» на 47 532,2 тис. грн 

зменшуються доходи загального фонду обласного бюджету та видатки 

розвитку спеціального фонду Управлінню охорони здоров’я 

облдержадміністрації по КПКВК 07 1 2070 «Екстрена та швидка медична 

допомога населенню».  

Текст проєкту рішення додається до протоколу (додаток 5). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Судакевич В.Г. висловив стурбованість станом фінансування КНП 

«Уманський центр служби крові» Уманської міської ради та поцікавився, чому 

на функціонування закладу не виділялись кошти медичної субвенції. 

Кравченко Н.М. пояснила, що КНП «Уманський центр служби крові» 

Уманської міської ради є міською комунальною власністю. Відповідно до 

ст. 90 Бюджетного кодексу України з обласного бюджету фінансуються 

обласні заклади охорони здоров’я. Черкаська обласна рада не є 

співзасновником КНП «Уманський центр служби крові» Уманської міської 

ради і тому з обласного бюджету неможна фінансувати зазначений заклад. 

Міський центр крові повинен фінансуватись з місцевого бюджету. 

 

ВИРІШИЛИ:  

підтримати запропоновані зміни до обласного бюджету, проєкт рішення 

«Про внесення змін до рішення обласної ради від 20.12.2019 № 34-47/VII «Про 

обласний бюджет Черкаської області на 2020 рік» та рекомендувати до 

розгляду на пленарному засіданні обласної ради. 

 

Висновок № 18/3 додається до протоколу (додаток 6). 

 

«За» – 7,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосували» – 0. 

 

4. СЛУХАЛИ: 

Стеценка В.Б., який ознайомив членів комісії зі звітом за 2019 рік із 

проведення моніторингу виконання Плану реалізації Стратегії розвитку 

Черкаської області на період 2018 – 2020 років. 

Доповідач повідомив, що звіт підготовлений на основі інформаційних 

даних, статистичних та фінансових показників, наданих виконавцями 

проєктних ідей. 

Протягом звітного періоду було модернізовано й запущено портал 

«Invest in Cherkasy Region»; розширено й доповнено Портал адміністративних 

послуг Черкаської області; у соціальній мережі Facebook створена 

«Платформа для бізнесу в Черкаській області»; розроблено й запущено 

мобільний туристичний додаток «Подорожуй Черкащиною». 

Текст проєкту рішення і звіту додається до протоколу (додаток 7). 
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ВИРІШИЛИ:  

1. Взяти до відома звіт із проведення моніторингу виконання Плану 

реалізації Стратегії розвитку Черкаської області на період 2018 – 2020 роки. 

2. Підтримати проєкт рішення «Про звіт за 2019 рік із проведення 

моніторингу виконання Плану реалізації Стратегії розвитку Черкаської 

області на період 2018 – 2020 роки» та рекомендувати до розгляду на 

пленарному засіданні обласної ради.  

 

Висновок № 18/4 додається до протоколу (додаток 8). 

 

«За» – 7,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосували» – 0. 

 

5. СЛУХАЛИ: 

Стеценка В.Б., який ознайомив членів комісії з проєктом рішення «Про 

Стратегію розвитку Черкаської області на період 2021 – 2027 роки». 

Доповідач повідомив, що Стратегія розвитку Черкаської області на 

період 2021 – 2027 роки спрямована на покращення добробуту населення 

регіону, на підвищення комфорту та якості життя, освіченості його мешканців, 

на розвиток економіки Черкаської області та підвищення її 

конкурентоспроможності, а також на створення позитивного іміджу регіону та 

максимально ефективного використання його ресурсів і можливостей.  

При формуванні нової Стратегії були враховані основні сучасні світові 

та вітчизняні зміни в економіці та суспільстві. 

Важливим аспектом розробки та реалізації Стратегії є посилення 

кооперації між владою, громадськістю регіону, наукою, бізнесом та іншими 

суб`єктами регіонального розвитку з метою досягнення максимального 

соціально-економічного ефекту. Цей аспект, зокрема, відображений у підході 

SMART-спеціалізації, на засадах якого розроблена Стратегія. Це 

європейський підхід, що передбачає визначення окремих стратегічних цілей 

та завдань щодо розвитку видів економічної діяльності, які мають 

інноваційний потенціал та сприяють трансформації секторів економіки в 

більш ефективні. 

Текст проєкту рішення додається до протоколу (додаток 9). 

 

ВИРІШИЛИ:  

підтримати проєкт рішення «Про Стратегію розвитку Черкаської області 

на період 2021 – 2027 роки» та рекомендувати до розгляду на пленарному 

засіданні обласної ради.  

 

Висновок № 18/5 додається до протоколу (додаток 10). 

 

«За» – 7,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосували» – 0. 
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6. СЛУХАЛИ: 

Кошову Л.М., яка поінформувала членів комісії про виконання заходів, 

спрямованих на боротьбу з поширенням захворювання на COVID-19. 

Доповідач повідомила, що станом на сьогодні в Черкаській області 

виявлено 432 лабораторно підтверджених випадки інфікування COVID-19. На 

стаціонарному лікування нині перебувають 17 хворих, заповненість ліжок 

складає 7,5%. За весь період пандемії в області одужало 349 осіб,  померло – 

16. 

Проводиться ПЛР-тестування особам, визначеним відповідно до Наказу 

Міністерства охорони здоров’я України, всього протестовано вже 18 937 осіб. 

Проводиться також ІФА тестування. Для потреб області придбано 5 805 

наборів для проведення імуноферментного аналізу. Запроваджено 

страхування медичних працівників. 

В області було визначено 6 опорних лікарень для надання медичної 

допомоги  хворим на коронавірусну інфекцію. У зв’язку з невеликою 

кількістю хворих на даний час функціонує 3 таких заклади. 

На боротьбу з поширенням захворювання на COVID-19 з обласного 

бюджету було виділено 38,4 млн. грн, з резервного фонду – 7 млн. грн, 

благодійна спонсорська допомога склала 52,4 млн. грн. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Взяти до відома інформацію начальника Управління охорони 

здоров’я Черкаської обласної державної адміністрації Кошової Л.М. щодо 

виконання заходів, спрямованих на боротьбу з поширенням захворювання на 

COVID-19. 

2. Підтримати проєкт рішення «Про звіт голови Черкаської обласної 

державної адміністрації БОДНАРА Р.М. щодо виконання заходів, 

спрямованих на боротьбу з поширенням захворювання на COVID-19 та щодо 

розподілу фінансового ресурсу, спрямованого на покращення доріг в області» 

в частині звіту голови Черкаської обласної державної адміністрації 

БОДНАРА Р.М. щодо виконання заходів, спрямованих на боротьбу з 

поширенням захворювання на COVID-19 та рекомендувати до розгляду на 

пленарному засіданні обласної ради. 

 

Висновок № 18/6 додається до протоколу (додаток 11). 

 

«За» – 7,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосували» – 0. 

 

7. СЛУХАЛИ: 

Кошову Л.М., яка поінформувала членів комісії про хід виконання у 

2019 році обласної Програми розвитку паліативної допомоги на 2015-2020 

роки. 

Доповідач повідомила, що на базі КНП «Черкаський обласний 

онкологічний диспансер Черкаської обласної ради» функціонує Центр 



8 
 

паліативної допомоги для надання цілодобового кваліфікованого паліативного 

лікування й догляду, психологічної, соціальної і духовної підтримки пацієнтам 

та їхнім родинам. 

Пацієнти Центру забезпечені препаратами для лікування стійкого та 

хронічного болю на 100% за рахунок бюджетних коштів. 

В КНП «Черкаський обласний онкологічний диспансер Черкаської 

обласної ради» триває підготовча робота щодо розроблення концепції та 

проєкту технічного завдання на розроблення програмного забезпечення 

реєстру паліативних хворих області. На базі закладу створений 1 кабінет 

протибольової терапії. 

На базі КНП «Друга Черкаська міська лікарня відновного лікування» 

функціонує виїзна консультативна служба з надання паліативної допомоги 

вдома, з власним автотранспортом. 

Текст інформації додається до протоколу (додаток 12). 

 

ВИРІШИЛИ:  

взяти до відома інформацію про хід виконання у 2019 році рішення 

обласної ради від 21.08.2015 № 42-5/VI «Про обласну Програму розвитку 

паліативної допомоги на 2015-2020 роки» та продовжити контроль за його 

виконанням. 

 

Висновок № 18/7 додається до протоколу (додаток 13). 

 

«За» – 7,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосували» – 0. 

 

8. СЛУХАЛИ: 

Кошову Л.М., яка поінформувала членів комісії про хід виконання у 

2019 році обласної програми «Надання медичної допомоги хворим 

нефрологічного профілю» на 2014-2017 роки (продовжену до 31.12.2020 

рішенням обласної ради від 20.12.2019  № 34-53/VІI). 

Доповідач повідомила, що протягом звітного періоду в умовах КНП 

«Черкаська обласна лікарня Черкаської обласної ради» методом гемодіалізу та 

гемодіафільтрацією проліковано 380 пацієнтів, у ТОВ «Фрезеніус Медикал 

Кер Україна» проліковано 79 хворих. Методом постійного амбулаторного 

перитонеального діалізу проліковано 4 хворих.  

На базі КНП «Черкаська обласна лікарня Черкаської обласної ради» 

створено обласний електронний реєстр даних щодо хворих, які перебувають 

на лікуванні замісною нирковою терапією, до якого станом на 01.01.2019 

внесено 9638 пацієнтів з хронічною хворобою нирок. 

В лікувально-профілактичних установах області трансплантація органів 

не здійснюється. Пацієнтам з трансплантованими органами імуносупресивна 

терапія призначається та коригується трансплантологами у відділеннях 

трансплантації ведучих інститутів хірургії України. 

Текст інформації додається до протоколу (додаток 14). 
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ВИРІШИЛИ:  

взяти до відома інформацію про хід виконання у 2019 році рішення 

обласної ради від 19.09.2014 № 34-5/VI «Про обласну програму «Надання 

медичної допомоги хворим нефрологічного профілю» на 2014-2017 роки» 

(продовжено до 31.12.2020, рішення обласної ради від 20.12.2019 № 34-53/VІI) 

та продовжити контроль за його виконанням. 

 

Висновок № 18/8 додається до протоколу (додаток 15). 

 

«За» – 7,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосували» – 0. 

 

9. СЛУХАЛИ: 

Кошову Л.М., яка поінформувала членів комісії про хід виконання у 

2019 році обласної цільової програми «Екстрена медична допомога 

Черкащини на 2017-2020 роки». 

Доповідач повідомила, що у 2019 році за кошти обласного бюджету 

проведено капітальний ремонт приміщення для тимчасового розміщення 

оперативно-диспетчерської служби. 

Всі станції швидкої медичної допомоги забезпечені інтернет-зв’язком, 

але мережа потребує розширення за рахунок підстанцій та пунктів базування. 

Протягом 2019 року КНП «Обласний центр екстреної медичної 

допомоги та медицини катастроф Черкаської обласної ради» з благодійного 

фонду Р. Ахметова отримав 5 автомобілів ШМД класу «В», 1 автомобіль 

ШМД класу «С»; 1 автомобіль ШМД класу «С» згідно з рішенням сесії 

Черкаської обласної ради. 

Текст інформації додається до протоколу (додаток 16). 

 

ВИРІШИЛИ:  

взяти до відома інформацію про хід виконання у 2019 році рішення 

обласної ради від 16.12.2016 № 10-1/VІI «Про обласну цільову програму 

«Екстрена медична допомога Черкащини на 2017-2020 роки» та продовжити 

контроль за його виконанням. 

 

Висновок № 18/9 додається до протоколу (додаток 17). 

 

«За» – 7,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосували» – 0. 

 

10. СЛУХАЛИ: 

Кошову Л.М., яка поінформувала членів комісії про хід виконання у 

2019 році обласної програми медикаментозного забезпечення хворих із 

трансплантованими органами на 2017-2020 роки. 

Доповідач повідомила, що задля безперебійного пожиттєвого 

забезпечення препаратами імуносупресивної терапії в індивідуально 
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підібраних комбінаціях та дозах хворих із трансплантованими органами з 

місцевих бюджетів виділено 1 245, 59 тис. грн. 

Текст інформації додається до протоколу (додаток 18). 

 

ВИРІШИЛИ:  

взяти до відома інформацію про хід виконання у 2019 році рішення 

обласної ради від 24.03.2017 № 13-6/VІI «Про обласну програму 

медикаментозного забезпечення хворих із трансплантованими органами на 

2017-2020 роки» та продовжити контроль за його виконанням. 

 

Висновок № 18/10 додається до протоколу (додаток 19). 

 

«За» – 7,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосували» – 0. 

 

11. СЛУХАЛИ: 

Кошову Л.М., яка поінформувала членів комісії про хід виконання у 

2019 році регіональної Програми інформатизації сфери охорони здоров'я 

Черкаської області на 2015-2020 роки. 

Доповідач повідомила, що оснащення комп’ютерним обладнанням 

закладів охорони здоров’я в міській місцевості становить 79,2%, в сільській – 

81,3%. Доступ до мережі інтернет відсутній в 5 лікарських амбулаторіях. 

Заклади вторинного рівня медичної допомоги в районах забезпечені 

комп’ютерним обладнанням на 65,6%, в містах – на 70,1%. 

Другий етап підключення до єдиної медичної інформаційної системи 

включає в себе інформатизацію та підключення закладів охорони здоров’я 

області спеціалізованої допомоги. 

Текст інформації додається до протоколу (додаток 20). 

 

ВИРІШИЛИ:  

взяти до відома інформацію про хід виконання у 2019 році рішення 

обласної ради від 16.10.2015 № 43-19/VI «Про регіональну Програму 

інформатизації сфери охорони здоров'я Черкаської області на 2015-2020 роки» 

та продовжити контроль за його виконанням. 

 

Висновок № 18/11 додається до протоколу (додаток 21). 

 

«За» – 7,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосували» – 0. 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                           В. ПАРАМОНОВ 

 

 

Секретар постійної комісії                                                       Л. СІЛКО 


